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L'alcaldessa de Favara, Oro Azorín, es reunix amb Manuel Lamata, Coordinador 
de l'Àrea 10 de Salut de la Ribera. 

 

L'encontre tingué lloc el dimecres 23 
de novembre a l'ambulatori de Cullera 
a proposta del coordinador amb la 
finalitat de confirmar l'augment 
d'assistència mèdica que tindrà el 
poble de Favara. 

Manuel Lamata comunicà que a partir 
del 2 de gener de 2017 Favara tindrà 
un nou metge assignat, Pablo 
Parrondo, qui es farà càrrec d'uns 420 pacients de la localitat escollits de forma 
aleatòria per l'Administració sanitària. 

A més a més, el servei de pediatria augmenta en nombre de dies; dilluns, dimarts, 
dimecres i dijous hi haurà consulta pediàtrica en l'edifici adjunt a l'ambulatori 
(MACAP). 

Des de la Corporació municipal celebrem este gran assoliment conseqüència 
directa del gran esforç que s'ha fet des de la Regidoria de Sanitat i des d'Alcaldia. 
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La alcaldesa de Favara, Oro Azorín, se reúne con Manuel Lamata, Coordinador de la Área 10 de 
Salud de la Ribera. 

El encuentro tuvo lugar el pasado miércoles 23 de noviembre en el ambulatorio a propuesta del 
coordinador con la finalidad de confirmar el aumento de asistencia médica que tendrá el pueblo de 
Favara. 

Manuel Lamata comunicó que a partir del 2 de enero de 2017 Favara tendrá un nuevo médico 
asignado, Pablo Parrondo, quien se hará cargo de unos 420 pacientes de la localidad escogidos 
de forma aleatoria por la Administración sanitaria. 

Además, el servicio de pediatría aumenta en número de días; lunes, martes, miércoles y viernes 
habrá consulta pediátrica en el edificio adjunto al ambulatorio (MACAP). 

Desde la Corporación municipal celebramos este gran logro consecuencia directa del gran 
esfuerzo que se ha hecho desde la Concejalía de Sanidad i desde Alcaldía. 

 


